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INTERPELACJA 

w sprawie pilnej poprawy bezpieczeństwa przy wyjściu  

z budynku kina OKF 

 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o pilną poprawę bezpieczeństwa przy 

wyjściu z budynku kina OKF. 

Moja interpelacja podyktowana jest prośbą grupy mieszkańców, którzy 

systematycznie korzystają z oferty kina OKF. 

Niestety, ale budynek dawnej Cepelii, w którym znajduje się kino OKF 

nie spełnia najwyższych wymogów bezpieczeństwa dla osób z niego 

korzystających. Chodzi dokładnie o wyjście, które prowadzi z piętra po starych, 

nienajlepszych schodach. 

Mieszkańcy proszą o montaż przede wszystkim barierki, która pozwoli 

osobom starszym na odpowiednią asekurację podczas zejścia, a także o lepsze 

doświetlenie schodów. W przypadku braku możliwości montażu doświetlenia 

wystarczającym w opinii osób korzystających z tych schodów byłyby paski 

odblaskowe na każdym stopniu. 

Jak informują mieszkańcy, w ostatnim czasie doszło do skręcenia kostki  

u jednej ze starszych osób, która opuszczała kino korzystając z tych schodów. 

Proszę o pilne potraktowanie tej interpelacji i poprawę bezpieczeństwa dla 

mieszkańców korzystających ze schodów wyjściowych z kina OKF. 
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